



Svartbjörnsbyns IF ledarmöte

Plats: Perbacka

Datum: 2024-10-09

Deltagare: Fotbollssektionen och ledare i SIF

Tid: 19.00-20.30

Närvarokontroll

Närvaro från följande lag: **F09, P11/12, F12, P13/14, P15, PF16, PF19, A-laget**

Aktiva frågor

- Laget.se – revidera icke färdiga registreringar avseende aktiviteter i varje lag. En del registreringar kvarstår som ogjorda, lös ut detta vid varje pass alternativt när passet blir inställt.

Beslut: Klart senast 240831. Är det klart?

- Annonserade förändringar i Fotbollssektionen som påbörjas detta år, lämpligt och "gå bakom" för att lära sig hantverket:

Fotbollsutvecklare. Plats i fotbollssektionen. Del av ansvarsområden: samordning av träningstider i föreningen under sommar och vinterträning (kontaktperson mot kommun). Kontaktperson yngre lagen vid uppstart i frågor (13/14 – 17/18), kontakt mot SISU, samordning utbildningar (domarutbildning, föreläsning, etc).

Beslut: Prioriterad plats och fylla upp!

- **Socialt mediaansvarig.** Föreningen är mindre bra på uppdatering och saluföring av vår verksamhet på

nätet, och kontinuerligt arbete med detta är positivt.

- **Sponsoransvarig.** Samla in möjliga sponsorer till ungdomsfotbollen. Kännedom om kontaktnät/företag i kommunen. Presentationsunderlag finns att tillgå.

Info från styrelsen

- Planerat möte avseende sponsoravtal skjuts upp enligt tidigare mailutskick till berörda:

Ny tid: nytt tillfälle för översyn vid ledarmöte 250207

- Ordförande SIF informerar om generella delar avseende föreningens åtaganden.
- Ordförande SIF meddelar att han ej sitter kvar efter denna mandatperiod. Nytt namn bör finnas till årsmötet 2025.
- Ekonomisk information

BV: resultattavla införskaffad till BV, vitvaror (ej fläkt) till kiosken, takhängd projektor för teoripassad utbildning. IT-anslutning. Ekonomiskt stöd kvarstår att "plocka ut" till förmån för utveckling av föreningens behov.

Övrigt

- Bearbetning av föreningens stadgar startar efter säsongens slut. Modernisering för att passa föreningens nuvarande verksamhet.
- Verksamhetsberättelse: inlämnad senast 30/10 via föreningens mail. Här ska det framgå info från säsongen. Ingen mall fastställd i föreningen i dagsläget. Lämpligt att beskriva följande punkter:
spelarrörlighet, uppnådda målsättningar med planeringen inför säsongen, cuper, serier, punkter att behålla/utveckla, relevanta punkter från lagspecifik utvärdering med spelare/föräldrar.

Uppgifter till lagen inför ledarmöte nr 3:

- Fördelning av lagspecifik utrustning klar till lag som behöver exvis en ny storlek. Detta löses först mellan lagen och sedan via Intersport. Lagens materielansvarige samordnar detta mellan varandra. Föreningens materielansvarig samlar in lagens eventuella behov inför säsongen 2025 enligt överenskommelse mellan varandra. föreningens materielredogörare ansvarig för detta. En fastställd tid rekommenderas.

- 13/14 lyfter upp att mtrl-frågan är större än materiella ting. Sponsorfrågan lyfts upp kopplat till tröjtryck och övriga utseenden. Tanken är att sponsormötet ska medge en förnyelse av bl.a matchställen inom föreningen. ICA Supermarket och MBT har klarerat att de fortsätter med befintlig sponsring inför 2025. Kan vara bättre att sälja sponsorplatser på överdragsställ istället för matchställ utifrån ett arvegodsperspektiv. Lagspecifik inventering kan skickas med vid verksamhetsberättelsen från 2025.

Klart:

- Föreningens materielredogörare har inventerat föreningen gemensamma utrustning i kallförråden och kasserat trasig materiel samt sammanställt föreningens behov inför 2025. Samverkan har skett med anläggningsansvarig avseende förvaring på BV.

Klart: 1 förråd kvarstår.

- Lagspecifik utvärdering klar tillsammans med föräldrar/spelare (Vad har gått bra, vad har gått mindre bra, vad behöver utvecklas). Detta dokumenteras som erfarenhetsvärden internt och utvecklingspunkter inför kommande säsong.

Klart: Återkoppling vid ledarmötet 250207

- Uppdaterade sidor/flikar på respektive lags sida. Rensa gamla dokument och för över aktuella från ledarsidan, så era föräldrar hittar rätt information.

Klart: Återkoppling vid ledarmötet 250207

- Återkoppling från F-12 med en grov plan inför planering av Svartbjörnscupen 2025.

Klart: Förslag första helgen i juli (prel. Lördag efter större cuper). Fråga till NFF avseende sanktionering. Om anmälningar ej blir tillfredsställande i antal finns en annan plan/tanke (föreningsinriktad i sammandragsform?).

- Återkoppling på alternativa, föreningsgemensamma säljupdrag istället för teamhäften inför säsongen -25.

Alternativ:

Motsvarighet till skoterlotteri (4-hjuling, etc.)

Ölandsplasten

Bingolotter

Variant på Teamhäftens antal: familjetilldelning
istället för styrt till laget beroende på ålder och
spelform. 8 - 10 häften om det totala antalet
fördelas ut likvärdigt.

Nästa möte: 17/2 kl 1800 – 2100 på Perbacka?